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UNIVERSITET 

 

Møde den: 13.08.2019 kl. 10-12 

1443-413 (vært: Jesper) 

VEST båndmøde 

 

Deltagere: Eva Kvistgaard Arent (ST), Anne Christine Teglborg (AU UDD), Je-

sper Sølund Hansen (AR), Lisette Prins (HE/Båndordfører), Birgitte Casten-

skjold Viborg (ASE), Marie Louise Bro Pold (Aarhus BSS), og Esben Højbjerre 

Larsen (koordinator)  

Gæster: Dorte Lindvald (HE), Kathrine Raagaard (Aarhus BSS) og Catalina 

Kjær (ST) repræsenterer Trivselsgruppen under pkt. 1. 

REFERAT 

 

Punkt 1 Status: Styrk dit studieliv 

Beskrivelse Punkter til dialog: 

 
 Særlige fokuspunkter: 

o Omskrivning af siderne på Styrk dit Studieliv 
o Hvad vil VEST-båndet gerne med siderne frem-

adrettet? 
 Hvad fungerer godt i gruppen? 

 Hvad kan VEST-båndet gøre for at understøtte grup-
pens arbejde bedst muligt? 

 

Referat Trivselsgruppen kunne fortælle, at Styrk dit studieliv er inde i 

en god gænge.  Der er skåret ind til benet i forhold til indhold, 

hvor fokus er blevet snævret ind til det rent vejledningsfaglige. 

Samtidig har man i gruppen haft en meget frugtbar dialog med 

plads til forskellige holdninger. Meget indhold er kommet på 

plads. Der mangler stadig gennemskrivning af afsnittene om 

stress, studieplanlægning, forberedelse til undervisning samt 

gruppearbejde. 

 

Båndet roste gruppen for indholdets høje kvalitetsniveau. Det 

blev påpeget, at siderne kan være svære at finde. Udover at 

højne findbarheden på web er der også grund til at fremhæve  

Studenterstudievejlederne som en vigtig distributionskanal. 

Derfor bør SSV præsenteres for sitet allerede på vejlederuddan-

nelsen. 

 

Trivselsgruppen kunne godt tænke sig at få trykt et antal visit-

kort til at markedsføre siden. Anne oplyste, at der sagtens kan 

afsættes midler til dette formål. 



 

 

  

  

Side 2/5 

 

AARHUS 

UNIVERSITET 

 

 

 

På møderne vil trivselsgruppen gerne have mulighed for at se, 

hvordan de opsatte sider tager sig ud på web, evt. blot på sidste 

del af mødet. Anne taler med Charlotte om dette. 

 

Som sit næste projekt overvejer trivselsgruppen at sætte fokus 

på ensomhed. Båndet var enige i dette fokus.  I første omgang 

gælder det om at få mere viden om emnet, fx i et samarbejde 

med Ventilen eller AU Helpline.  

 

Der udestår et oversættelsesarbejde. Muligvis kan oversættel-

sesservice hos enten ARTS eller i FA være behjælpelig. Anne ta-

ger den videre. 

 

Det er gruppens mål, at vi til nytår er nået så langt, at der ryddet 

op på siderne. Her skal visitkortene gerne ligge klar.  

 

FORELØBIG TIDSPLAN: 
 I løbet af E19: vurdere om de tre, foreløbigt ”u-rettede” 

emner fortsat skal fremgå på siden. Har vi vejlederfag-
lighed i relation til emnerne, eller beskrives de udmær-
ket andre steder? 

 I løbet af E19: omskrive de resterende emner på siden, 
så alle emner har en tydelig vejlederfaglighed 

 Vinter 19/20: udarbejde visitkort og profilering af siden 
 F20: Drøfte om nye emner, herunder fx ensomhed, skal 

være på siden, og lægge plan for vidensindsamling og 
beskrivelser.  

 

Punkt 2 Til orientering (10 min) 

Beskrivelse Fast punkt. 

 

Referat Jesper og Anne tager til NUAS i denne uge. Anne skal holde op-

læg sammen med Pernille Kindtler fra KU. 

 

Jesper:  

Der er igangsat projekt om udlåning af ARTS-studerende til 

små og mellemstore virksomheder i regionen.  

 

ARTS har fået bred tilslutning til at udarbejde uddannelsestjek-

kere for alle deres bacheloruddannelser samt enkelte kandidat-

uddannelser. 
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Birgitte:  

Den nye studenterpræst med ansvar for Aarhus C er nu endelig 

ansat. Birigtte kunne desuden oplyse, at studenterpræsten også 

er et tilbud til medarbejdere, dog kun i akutte tilfælde. 

 

Den delte vejlederstilling mellem ASE og Herning-uddannel-

serne er nu besat. 

 

Lisette efterspurgte erfaringer med kompetencemapping. An-

nes afdeling har arbejdet sporadisk med det, men på SU-konto-

ret har man indarbejdet det som et mere fast ledelsesværktøj.  

 

Anne:  

Der er endnu engang skudt et privat firma op, som forsøger at 

lukrere på kvote 2-ansøgere: http://studieakademiet.dk. Undgå 

venligst at henvise ansøgere til denne. 

 

Esben efterspurgte input til en FAQ om ug.dk, der skal gå ud til 

lokalredaktører og fagmiljø. Båndet ønskede en præcis angi-

velse af, hvor og hvad man kan få noget ændret på siderne, og 

hvad begrænsningerne er. 

Punkt 3 Drøftelse:  Ansvar for info til grønlandske studerende 

Beskrivelse v/Anne 

 

Er der forskelle i tilbuddene fra fakultet til fakultet? Er der evt. 

behov for en central forankring, fx samlet hjemmeside? 

 

Referat BSS har pt. info til grønlændere liggende, som ARTS også lin-

ker til. Dette er dog ikke hensigtsmæssig, da tilbuddene omfat-

ter alle grønlandske studerende på AU. Esben undersøger, om 

denne information kan hostes på et centralt website. Gitte 

Heide forhører sig hos Det Grønlandske Hus, om de anførte op-

lysninger fortsat er korrekte. 

 

Punkt 4 Drøftelse: Tværgående supervision 

Beskrivelse v/Lisette 

 

Arbejdsgruppen har spurgt om det er OK, at kun vejledere in-

viteres til den sidste opsamling i december. Vi havde snakket 

http://studieakademiet.dk/
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Pipeline: 

Rehabiliteringscentret ved Aarhus Kommune på besøg (24.09) 

Vejledningsstrategi fra 2020 

 

 

Kommende møder: 

 

Dato Tid Sted 

27.08.2019 10-12 1445-017/023 

(Anne) 

10.09.2019 10-12 1611-121b (Lisette) 

 

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er 

torsdag inden 12. 

om, at vi også skulle invitere WEB og info medarbejdere, men 

arbejdsgruppens vurdering er, at vejledningsfagligheden skal 

være i centrum og det vil være nemmest med de personer, der 

har deltaget i projektet. 

 

Tillæg til punktet om supervision: et par af os skal byde vel-

kommen. Hvem tager den? 

 

Referat Båndet nikkede til, at opsamlingen kun omfatter vejledere, 

som har deltaget i projektet. Til gengæld ønsker båndet snarest 

at lave en fælles begivenhed for hele VEST med fokus på viden-

deling. 

 

Eva og Lisette byder velkommen til supervisions-opsamlingen. 

Punkt 5 Evt. (10 min) 

Beskrivelse Bordet rundt. 

Referat Eva:  

Skal ”Vi siger fra”-hjemmesiden forblive, som den er? Opdate-

ring af medarbejderlisten, som hentes fra Pure, er et issue. Eva 

opfordrede til at lave lokale udgaver af siden, som der kan hen-

vises, hvor kontaktoplysningerne er opdaterede. Ikke alle fakul-

teter  har en sådan side i dag.  

 

Vejledningsstrategi sættes på som punkt til næste møde. 
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